

活動減廢承諾

Green Event Pledge



適合參與籌辦
活動的機構參加

Suitable for any organisations
involved in organising events

不同界別的機構於2018年9月27日出席大型活動減廢承諾開展禮，承諾日後在舉辦、協辦、贊助或提供服務予活動時，參考環境保護署（環保署）推出的《大型活動減廢指南》，攜手提升活動的環保表現，並鼓勵其他有關機構效法。

Organisations from various sectors pledged their support for green events at a ceremony on 27 September 2018 by committing to make reference to the "Green Event Guidebook" published by the Environmental Protection Department (EPD) when organising, co-organising, sponsoring or providing services to events so as to enhance the environmental performance of the events, and to encourage other relevant organisations to follow suit.

活動減廢承諾

Green Event Pledge

承諾盡力採取以下行動，包括：

To pledge to make best endeavours to take the following actions, including :

- 1 預先規劃以採取措施減少活動產生的廢物
Plan ahead to adopt measures to reduce waste generated from the events
- 2 避免或減少使用一次性的即棄產品
Avoid or reduce consumption of one-off disposable items
- 3 減少廚餘及把剩餘食物帶走
Reduce food waste and take away excess food
- 4 減少使用紙張及推動使用電子通訊方法
Reduce paper consumption and promote the use of electronic means of communication

優勢及機遇

Benefits and Opportunities

- ✓ 獲得電子證書
Obtain an electronic certificate
- ✓ 機構名稱及標誌刊登於環保署網頁
Organisation's name & logo on the EPD's webpage
- ✓ 提升企業社會責任形象
Improve image on Corporate Social Responsibility
- ✓ 免費環保署支援（例如諮詢服務、器材借用、「環保大使」招募、綠色活動最新資訊等）
Free support from the EPD (e.g. advisory service, equipment lending service, recruitment of "Green Ambassadors", latest news on Green Event)
- ✓ 免費宣傳（例如「大嘍鬼」社交平台協助宣傳、出色活動選作經驗分享等）
Free publicity (e.g. promotion on "Big Waster" social media platform, case selection for experience sharing)
- ✓ 參與年度性活動／獎勵計劃（有待公布）
Participate annual event／recognition scheme (to be announced)

參與及查詢 Participation and Enquiry

我們期待更多機構參與，共同為環保、減廢出一分力。如機構有意為籌備活動作出減廢承諾，歡迎聯絡環保署。

We look forward to having more organisations to commit and make a joint effort in waste reduction. If any organisation wishes to pledge on waste reduction when planning for events, please contact the EPD.

